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Protokoll vid möte 2023-10-11 
Mötestid: 17:15-19:00 
Plats: TP43 
 

1. Mötets öppnande 
Jonas Larsson öppnade mötet. 

2. Val av justerare 
Anthony Fredriksson och Elsa Bylin valdes till 
justerare. 

3. Mötets behöriga utlysande 
Mötet var behörigt utlyst. 

4. Adjungeringar 

Amanda Svensson 
Fanny Lundgren Hamrebjörk 
Ida Hagsten 
Pontus Rundström 
Clara Adenmark 

5. Fastställande av     
föredragslista 

Föredragslistan godkändes.  

6. Närvaro från styrelsen 

Jonas Larsson 
Anthony Fredriksson 
Sarah Bohman Axelsson 
Carl Sundquist 
Henrik Andersson 
Johanna Lindberg 
Agaton Långh 
Stina Andersson 
Elsa Bylin 

7. Föregående 
mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes. 
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8. Avstämning 
föregående möte 

Jonas: Sena beställningar av ovvar ska fixas. 
Stötta andra poster. OK 
 
Anthony: Fixa blankett att fylla i till skatteverket, 
hjälpa till på puben och sälja ryggsäckar. OK 
 
Sarah: Fixa hemsidan och beställa hoodies. Ska 
på Framtidsträffen. OK 
 
Elsa: Ska höra av sig till klassrepresentanterna 
och ha ett lunchmöte med dem. OK 
 
Carl: Fixa formular är utskottsökande. Möte 
med MT:s näringslivsansvarig. Delta på 
Framtidsträffen. OK 
 
Henrik: Ska kolla vidare på sitt testamente. OK 
 
Johanna: Ska gå på GU-Råd och hålla koll på 
mailen. OK 
 
Agaton: Fixa ett rekryteringsutskott. OK 
 
Stina: Fixa det sista tills puben imorgon. Fixa 
utskott. OK 
 

9. Projektledare LOGIN 

Sarah: EDGB LOGIN ska ha ett förevent den 31 
oktober. Biljetter säljs innan tenta-p för 99 kr. 
Hoodies är beställda, första marknadsföringen 
från guldföretagen har kommit in och ska 
lämnas på tryck. Deadline för silver och brons 
är om cirka 2 veckor. 19 klara företag, men blir 
kanske fler. 
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10. General Familjen 

Amanda: Familjen håller intervjuer och har 
äntligen fått hoodies. Familjen håller på att 
planera mexicosittningen. Planering för 
fulvinsrundor är också planerade. Även fler 
förberedelser inför kommande barn, typ 
testamenten 

11. Äskning Mexicosittning 

Clara & Pontus: Snart är det mexicosittning och 
familjen vill hålla ner priserna. Pga inflation så 
är saker dyrare och därför behöver familjen 
spons. Förra året så äskade familjen 2000kr. 
Jonas frågar hur biljettpriserna ser ut och det 
ser ut att kunna (med spons) vara 180kr utan 
dryck men mat ingår. 
 
Jonas berättar att det tagits upp på lunchmötet 
att Familjensittningen ingår i sektionens budget. 
 
Utskottsbudgeten har redan ökat då Elouise får 
2000kr. 
 
2000 kr finns i övrig budget.  
 
Jonas föreslår att sponsra med en viss summa 
per biljett för sektionsmedlemmar. 30kr per 
biljett blir max 1800kr. 
 
Styrelsen beslutar att godkänna äskning enligt 
Jonas förslag 

12. Festerichefer 

3Cant Elin: Ej närvarande. 
 
Escort Ida: Sökperioden har börjat från igår till 
första söndagen i november. Escort har valt att 
inte ha någon herrsittning pga för få biljetter 
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sålda och även ingen pridevecka. Kravallen den 
veckan kvarstår under annat tema. Imorgon har 
Escort en lunchföreläsning om just Escort och 
vilka poster som finns. Det finns en plan att 
marknadsföra Escort för studenter på KTS-
programmet.  

13. Eloise 

Fanny: Eloise har idag tackat ja till att vara med i 
phadderiernas julkalender. Ursprungligen va 
planen att gyckla på herrsittningen. Eloise 
kommer också att stå i fiket. Eloise kommer att 
vara med på ovveinviginen tillsammans med 
Nora. Fanny har mailat att de vill ha tillgång till 
Nikitas drive. 

14. Event 

Stina: Ovveinvigningen står på tapeten. Stina 
ska träffa sitt utskott idag och börja lära känna 
dem och framförallt sätta dem i arbete. Stina 
har börjat tänka på saker inför Logistikveckan 
och Logdansen. Kolla om det finns intresse för 
att göra en “icke fest”-aktivitet? 

15. Kassör 

Anthony: Anthony har tillsammans med Jonas 
lämnat in en extra ovve på tryck och sålt en 
ryggsäck, samt kollat pris på rollup. Anthony 
har varit på kassör-råd och tycker att 
Logistiksektionen ligger i framkant. Även stöttat 
Mikaela i att få in hennes dokument till 
revisorerna inför höstmötet. Postat faktura till 
FOI. 

16. Info & PR 

Post vakant, Jonas svarar: Jonas har publicerat 
det som skall publiceras. Dragit igång 
logistik_student-instagramkontot. Escort, 
Familjen och EDGB LOGIN ska ha det framöver. 
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Vilken logistik student som helst kan få ha det 
om man gör något vettigt. 3-4 veckor framöver 
är planerat. 

17. Alumniansvarig 

Henrik: Henrik har kikat lite grann och har lärt 
från sitt testamente. Främst att han har en fet 
logistikvecka framöver. Då ska han framförallt 
komma in på LinkedIn och skapa kontakter 
inför föreläsningar. Jonas berättar om 
Alumnieventet på trappan som är äskat pengar 
för (13 600kr). Möjligtvis ta kontakt med 
personer vi känner som gått ut från de olika 
logistikprogrammen.  

17. Näringslivsansvarig 
Carl: En person spikad till utskott. FOI-kataloger 
ute. Tagit över som administratör för 
facebookgrupp “Alla vi som tillhör Logistik”. 

19. Arbetsmiljöombud 

Johanna: Idag på lunchen pratade vi om 
föreläsning från studenthälsan om stress vilket 
låter som en bra idé. Finns pengar till fika/lunch 
och annat. Johanna var inte på det senaste 
rådet och Henke var vikarie på senaste AMO-
rådet. Henke berättade om markiserna.  

20. Ordförande 

Jonas: Jonas har fokuserat mycket på höstmötet 
och varit delaktig under sökperioden och 
förberett dokumenten inför höstmötet och 
beställt en lista på Logistiksektionens 
medlemmar. Snart ska det bokas en sal till 
höstmötet. Mycket kontakt med valberedningen 
som sitter första lunchen imorgon och sen mer 
framöver. Valberedningen vill ha mer pengar. 
Det bestämdes på lunchmötet att det inte ska 
gå över 1000kr. Utöver det så har Jonas kollat 
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på rollup för marknadsföringspengarna 
(1000kr), kan vara bra att ha.  

21. Rekrytering 

Agaton: Agaton hade ett teams-möte med hon 
som är ansvarig för hemmisionering på LiTH 
och information om hemmisionering. Allt är 
inte bestämt om hur arvodet ska vara men det 
var inte spikat. Annars har det inte hänt så 
mycket. Agaton ska kolla igenom powerpointen 
som Logistiksektionen har för hemmisionering. 
Det är bra för sektionen om vi kan få till några 
hemmisioneringar.  

22. Studienämndsordförande 

Elsa: Elsa har hållit ett möte med 
klassrepresentanter och fått prata om saker 
och ting gällande studierna. Det var prat om att 
ha en gemensam kickoff med alla 
klassrepresentanter. Efter tenta-p men helst 
innan jul. Elsa har varit på PPG-möte och 
språkstrimma-diskussion. Hon som var ansvarig 
lyssnade mest på det de hade att säga. 
Förhoppningsvis blir det lite bättre och mer 
integrerat i kurserna.  
 
En stor punkt Elsa har är hennes fikapengar. 
Jonas & Anthony har pratat och kommit fram till 
att det finns 2500 kr budgeterat för 
klassrepresentanterna. Det blir 350kr till varje 
klass för varje år. Jonas föreslår annars 100kr 
per tillfälle. Elsa föreslår att prata med fiket.  
 
Styrelsen kommer överens om 100 kronor per 
utvärderingstillfälle upp till 15 personer, blir det 
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mer än 15 går det att få det utökat beslutat 
tillsammans med styrelsen.  

23. Övriga frågor 

ITN-mötet: Jonas och Agaton var på möte med 
ITN, det sas att ITN vill ha fler studenter och 
finner det viktigt att det finns aktiva studenter. 
ITN vill undersöka möjligheten för ett 
gemensamt arbetsmarknadsevent mellan 
sektionerna som inte konkurrerar med LARM. 
Ett stort företagsevent kan vara bra att för att få 
hit stora företag men finns det ett syfte när 
LARM redan finns? Samt specifikt 
Logistiksektionen finns inget syfte då vi har 
EDGB LOGIN. Även är det ett problem att “fel 
student” går till “fel företag”. Studenterna var 
eniga i den saken men ITN ville undersöka 
saken. Det kan oavsett vara värt att ha ett möte 
i saken. Utöver det nämndes det att det finns 
mycket stipendier och att det är ett bra sätt att 
engagera studenter. ITN vill ha material för att 
kunna marknadsföra Norrköping och dess 
studentliv i form av foton.  

24. Att göra till nästa möte 

Jonas: Jonas skall hålla kontakt med 
valberedningen. Förbereda allt som behövs 
inför höstmötet. Beställa en rollup. Fortsätta 
stötta andra poster. 
 
Anthony: Ska driva in några fakturor och kika på 
strategiska äskningar. Fixa lite med 
pluggstugan. 
 
Sarah: Beställa all marknadsföring. Spika 
företag. Föreventet gick bra förhoppningsvis. 
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Elsa: Tenta-P är slut så då ska utvärderingarna 
startas upp. Be Jonas om hjälp om att gå på 
examinatorsmöten. Fixa kickoff 
 
Carl: Haft möte med utskott. Tagit fram idéer 
för nästa näringslivsevent. Mailat företag. 
 
Henrik: Skall försöka gå in på LinkedIn och kolla 
utbudet. Även se över pizza, planera logistiken 
kring pizzan och hur/när pizzan skall 
konsumeras. 
 
Johanna: Skall kolla vidare på stress-
föreläsningen och förhoppningsvis boka ett 
datum. 
 
Agaton: Ska sätta sig in i hemmsisioneringen så 
att han kan allt om det och svara på alla frågor 
och fixa powerpointen kring det.  

25. Nästa möte 

Nästa träff:   
Nästa lunchmöte är: 2023-10-19 
Nästa kvällsmöte är: 2023-11-01 (ändrades 
senare till 2023-11-08 av styrelsen) 

26. Mötets avslutande 
Jonas Larsson avslutade mötet. 
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Protokoll fört av:     Justering: 
     
 
Carl Sundquist       Jonas Larsson 
 
……………………………………      ……………………………………. 
 
     

Anthony Fredriksson 
 

…………………………………… 
 

 
Elsa Bylin 

 
…………………………………… 

 
 


